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Verslag ledenvergadering Kootwijk Vooruit 
 

Datum:   23-11-2022 om 19:30 uur 

Locatie:   De Plaza van Landgoed Kerkendel 

Aanwezig bestuur: Roel van Ee (voorzitter) 
   René Benneker (penningmeester) 

Eveliene de Jager (secretaris) 
   Nicolette Bakhuisen  
     
Afwezig bestuur:  Corrie Ekkelenkamp (met melding) 
 
Leden aanwezig: 38 personen  
 
 

Vanaf 19:30 uur inloop met koffie 

1. Opening 
- De voorzitter opent om 20:00 uur de vergadering. Hij heet alle aanwezigen van harte welkom 

en wenst iedereen een fijne vergadering. 
 

2. Vaststellen notulen vorige ledenvergadering  
- De notulen worden zonder aanpassingen vastgesteld, met dank aan de notulist.  

 
3. Vaststellen agenda 

- De voorzitter stelt vast dat er geen aanmeldingen zijn binnengekomen voor een nieuw 
bestuurslid. De verkiezing kan daarom van de agenda vervallen.  

- De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of er nog punten op de agenda moeten worden 
toegevoegd. Er zijn geen toevoegingen en de agenda wordt vastgesteld.  
 

4. Update recreatiezonering en verkeer 
- Nicolette Bakhuisen neemt het woord en start een presentatie.  
- De presentatie is onderaan deze notulen toegevoegd.  
 
Recreatiezonering:   
- De zoneringsplannen zijn vastgesteld. Waar Kootwijk Vooruit nu op aandringt, en waarover 

we in contact blijven met provincie en SBB, is vooral de monitoring van de plannen. De 
zonering heeft een doel en we willen graag dat er goed gemeten wordt in hoeverre de 
maatregelen deze doelen ook daadwerkelijk waarmaken. We hebben hierover ook contact 
met enkele mensen van Kootwijk Groen. Er zijn veel vrijwilligers in het dorp die kunnen 
helpen met meten, we dringen erop aan om deze mensen in te zetten. 

- Ook zijn we in gesprek over activiteiten van defensie. Waarom mag wandelen niet maar laag 
overvliegen wel? Dit is een taai proces omdat dit landelijk wordt geregeld en niet lokaal.   

- Een staartje van de werkgroep is nog dat er met SBB gekeken wordt naar de paardenpaden. 
Er ligt een voorstel van SBB dat met alle leden is gedeeld in de laatste nieuwsbrief van 
Kootwijk Vooruit. We hebben contact met verschillende mensen in het dorp en hebben input 
geleverd op de plannen. Op 30 november is hierover een gesprek met SBB.   
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Verkeer: 
- De werkgroep Verkeer heeft grote inzet getoond rondom de werkzaamheden aan wegen in 

ons dorp. Hiervoor bedanken wij hen nadrukkelijk, het is veel werk geweest.  
- Er is door het dorp in wijkplatforms en in een aparte bijeenkomst met bewoners van de 

Nieuw Milligenseweg, veel input geleverd op de plannen in het kader van bewoners 
participatie.  

- De werkzaamheden zijn bijna afgerond. Met sommige zaken zijn we blij maar met veel van 
onze input is, naar onze zin, te weinig gedaan.  

- Vooral het proces van inspraak (bewonersparticipatie) vinden we niet goed opgepakt door 
de gemeente en ook de communicatie vanuit de gemeente laat te wensen over. We gaan 
gebruikmaken van de mogelijkheid om in te spreken bij de Commissie Grondgebied.    

 
Uit de zaal:  

1. Is het werk aan de weg nu klaar of volgt er meer? Ja, het is klaar. De rest van de 
Kerkendelweg wordt niet aangepakt.   

2. De Nieuw Milligenseweg lijkt veel breder geworden. Dat was toch niet het plan? Het lijkt 
inderdaad breder maar dat komt omdat de belijning is aangepast. Voorheen hadden we 
fietsstroken maar die zijn nu weggelaten. De gemeente stelt dat dat niet anders kan volgens 
nieuwe regels. In de nieuwe regels zou de Nieuw Milligenseweg te smal zijn voor 
fietsstroken. Wij vinden dit heel erg jammer.   

3. Tip uit de zaal om goed uit te vragen wat participatie precies betekent. Wat is de definitie. 
Rond onderhoud geldt participatieladder 1, en dat betekent eigenlijk alleen dat er een 
informatieplicht is vanuit de gemeente.  

 
5. Wisseling bestuursleden 

- Er zijn geen nieuwe aanmeldingen voor bestuursleden.  
- Er is wel een aspirant bestuurslid, namelijk Caroline Gorthuis. Zij woont sinds kort op de 

Paalhoeve. Caroline loopt een half jaar mee in het bestuur om te ervaren wat een rol in het 
bestuur precies inhoudt en om te kijken of dat wat voor haar is. Caroline heeft zichzelf kort 
voorgesteld.    

- We nemen afscheid van Rene Benneker. Hij verlaat na 16 jaar het bestuur van Kootwijk 
Vooruit. Rene licht toe dat hij met veel plezier in het bestuur heeft gewerkt maar dat hij nu 
gevraagd is om voorzitter te worden van Stichting Classic Night Concerts 
(www.stichtingcnc.nl/) en dat hij dit gaat doen. We vinden het erg jammer dat Rene vertrekt 
maar snappen zijn keuze heel goed. We mogen gelukkig nog altijd nog een beroep doen op 
Rene als we advies nodig hebben of vragen hebben over bestuurlijke zaken. Daar zijn we erg 
blij mee. Ook zal Rene het onderwerp Natuur uit het DOP onder zich houden en daar met het 
bestuur inhoud aan geven.   

- Nicolette Bakhuisen neemt de rol van penningmeester over van Rene Benneker. Dorien blijft 
ondersteunend aan de penningmeester de administratie voeren.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen uit de zaal. 
 

6. Welkom nieuwe leden 
- De penningmeester noemt de namen van de nieuwe leden. Weer veel aanmeldingen van de 

nieuwe bewoners aan de Paalhoeve. Maar ook worden steeds vaker de eigenaren van 
chalets op de parken Kootwijkerduin en Kerkendel lid. Wat mooi dat we weer gegroeid zijn in 
aantal. Welkom iedereen.  
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7. Feestcommissie    
- In plaats van Corrie (zij is helaas afwezig) neemt Nicolette het woord.  
- Er zijn weer veel leuke dingen te doen binnenkort in het dorp.  
- Ten eerste mogen we van SBB zelf kerstbomen uitgraven of omzagen op een stuk grond ter 

hoogte van Nieuw Milligenseweg 56. Dat is op 10 december. We verkopen de bomen voor 
een zacht prijsje en ook kunt u warme chocomelk en glühwein kopen voor een euro. De 
opbrengst is voor de kas van Kootwijk Vooruit.  

- Sinterklaas komt ook weer naar Kootwijk voor de kinderen en kleinkinderen van Kootwijkers. 
Dit wordt georganiseerd door een inwoner van Kootwijk, namelijk Andrea Maasland. De 
kosten van de kadootjes en de versnaperingen zijn voor rekening van Kootwijk Vooruit.   

- En het mooiste nieuws van allemaal: de kerstmarkt gaat weer door dit jaar. Na 2 jaar corona 
kan ons jaarlijkse evenement weer plaatsvinden. De organisatie van zoiets groots als de 
kerstmarkt wordt door velen opgepakt. De OKO (ondernemersvereniging Kootwijk) en een 
aantal inwoners organiseert de kerstmarkt met ondersteuning van Kootwijk Vooruit.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen uit de zaal. 
        

8. Omgevingsvisie 2040 
- Nicolette Bakhuisen neemt het woord. Ze start een presentatie die onderaan dit document is 

toegevoegd. 
- Er is een Omgevingswet aangenomen die binnenkort in werking treedt. Een van de nieuwe 

instrumenten in de Omgevingswet is de Omgevingsvisie. De gemeente Barneveld is bezig om 
deze Omgevingsvisie samen met bewoners vorm te geven. Hiervoor zijn al verschillende 
bijeenkomsten geweest.  

- Nicolette Bakhuisen volgt de ontwikkelingen op de voet. Op dit moment is e.e.a. nog niet 
heel erg interessant voor Kootwijk, omdat het nu vooral nog gaat om de stedelijke gebieden. 
Maar vanaf 2023 zullen er ook visies voor de dorpen en het buitengebied gevormd gaan 
worden. Op dat moment zullen we daar samen met de leden bijeenkomsten over houden.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen uit de zaal. 
 

9.  Stand van zaken rondom het DOP / ondersteuning voor het bestuur 
- Eveliene de Jager neemt het woord. Er komt heel veel op het bestuur van Kootwijk Vooruit 

af. Naast de belangrijkste kerntaak, namelijk activiteiten organiseren, komen er de laatste 
jaren steeds meer zaken bij. Het begon met het DOP en de wijkplatforms maar ook steeds 
vaker doen inwoners een beroep op het bestuur om zaken op te pakken, bijvoorbeeld de 
recreatiezonering en bemiddelen in het onderhoud van wegen.  

- Daarnaast doet de gemeente steeds vaker een beroep op de lokale belangenorganisaties om 
onderwerpen naar de inwoners te brengen. Nu de participatiewet is ingegaan vindt de 
gemeente het makkelijk om dat via de centrale punten (de belangenorganisaties) te regelen. 
Ook is de gemeente bezig met het zogenaamde gebiedsgericht werken en het opstellen van 
een gebiedsagenda per kern. Ook voor Kootwijk gaat dat spelen als verdieping van het DOP. 
Allemaal zaken die veel tijd en energie vragen van het bestuur en van de leden.   

- Als je bedenkt dat het bestuur uit vrijwilligers bestaat die beperkt hun vrijetijd steken in 
Kootwijk Vooruit dan snap je dat de hoeveel onderwerpen eigenlijk niet meer te doen is. 

- Daarom heeft het bestuur bij de gemeente gevraagd om een budget om het bestuur te 
ondersteunen met de grote hoeveelheid zaken die op ons afkomen. Hoe gaan we dat 
allemaal organiseren? Welke prioriteiten stellen we? Hoe betrekken we het dorp erbij? Hoe 
activeren we de leden om te helpen? Hoe kan de samenwerking met de gemeente soepeler?  

- De gemeente heeft ons een bedrag gegeven waarmee we die ondersteuning kunnen 
inhuren. We zijn nu met partijen in gesprek en hopen binnenkort van start te kunnen gaan.     
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10.  Rondvraag            
- Iemand meldt dat de Kootwijkerdijk naar Kootwijkerbroek dicht is. Deze wordt helemaal 

uitgegraven en opnieuw aangelegd.  
- Theater op het Zand is verschoven naar de 4de zaterdag van augustus. De reden zijn: natuur 

en verduurzamen. Verduurzamen is voor het TohZ een belangrijk thema, er worden veel 
maatregelen genomen om het festival te verduurzamen. TohZ vindt plaats in een 
natuurgebied. In overleg met Staatsbosbeheer is de datum opgeschoven naar 26 augustus 
2023. Er wordt een oproep voor vrijwilligers gedaan. Stichting Kootwijk Cultureel is de 
organisator en hier ligt een link met verduurzamen en met culturele instellingen. 
Vraag uit de zaal:  Loopt het broedseizoen langer door? Nee, nu niet, maar Staatsbosbeer 
geeft aan dat het wisselt en soms langer duurt. Om zeker te zijn verzetten we liever naar 
achter. 

- Iemand biedt aan dat er veel struiken weg mogen uit haar tuin. Misschien wil iemand ze 
hebben, ze denkt aan de Paalhoeve waar tuinen nog aangelegd worden. Er is al gelijk veel 
animo.  
 

11.  Leuke activiteit 
- Eveliene de Jager neemt het woord. Het bestuur zal in de toekomst steeds vaker een 

enquête uitzetten om snel de mening van het dorp uit te kunnen vragen. Soms kan dat ook 
ter voorbereiding op een bijeenkomst, dat kan erg goed werken.  

- Om er alvast een beetje aan te wennen en om te laten zien hoe dat verwerken van gegevens 
anoniem gaat, gaan we met elkaar een korte enquête houden. Dit is slechts een voorbeeld, 
de uitkomsten zijn niet bindend dus neem het niet te serieus.  

- We vullen met elkaar 3 vragen in. Helaas laat hierna de techniek het afweten om de 
resultaten live te laten zien. Dat is jammer. Vooral voor Rene Benneker omdat een van de 
vragen tot een woordenwolk voor hem had moeten leiden. Later tijdens de borrel was het 
gelukkig toch nog gelukt. Onderaan dit document hebben we de woordenwolk voor Rene 
toegevoegd.    
   

12. Sluiting vergadering  

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 21:30 uur de vergadering.  

Iedereen heeft een muntje gekregen voor een consumptie aan de bar. Het was nog lang gezellig.  
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Woordenwolk als afscheid voor Rene Benneker 
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Bijlage 1 – Update recreatiezonering & verkeer 
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Bijlage 2  - Omgevingsvisie 2040 
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